
 
 
 

Na čo ste vo svojej obci hrdí? 
Čo v obci by ste za žiadnych okolností 

neukázali svojej návšteve? 
 
- príroda, rybník, báne – ťažil sa pieskovec  
- v obci je niekoľko prameňov kvalitnej pitnej vody  
(vyvieračka, pod hrabom, studnička pod Báňami) 
- detské  ihrisko z GP MAS Malohont 
- zrekonštruovaná izba Jána Bottu (navštevujú školy, 
exkurzie) 
- rodisko Jána Bottu, rodný dom – kultúrna pamiatka 
 

     
- neupravené a opustené domy 
- zanedbaný jarok v obci (zápach) 
 

Čo považujete vo vašej obci za príležitosť 
pre jej rozvoj v budúcnosti? 

Čo môže tomuto rozvoju zabrániť?  
Na čo si treba dať pozor? 

 
- realizácia pripravených projektov z Mikroregiónu 
Rimava Rimavica: Náučný chodník , Mólo nad  
Rybník 
- otvorenie reštaurácie s možnosťou ubytovania 
(marec 2015) 
- vybudovanie rekreačnej oblasti – chov a lov rýb    
- spolupráca na lepšej úrovni s Rybárskym zväzom, 
ktorý momentálne spravuje Rybník 
- obec si spracovať svoje priority, čo chce riešiť 
- rekonštrukcia kultúrneho domu (elektrina, fasáda, 
interiér) 
- prehĺbenie jarku, ktorý prechádza obcou, kanalizácia 
- rekonštrukcia opustených domov 
- domov pre starých ľudí 
- Rybník dostať do správy obce – rybársky zväz  
nasadí len sezónne ryby pred pretekmi, ináč sa 
nezaujíma a nestará o rybník 
- protipovodňové opatrenia – voda, zrážky 
- zmeniť myslenie ľudí, aby si uvedomili potrebu 
cyklotrasy, nakoľko ľudia chodia na bicykloch poza 
rybník 
- potrebné upraviť cestu na Kraskovo 
- riešiť prístup za železničnú trať 
 

 
- nevysporiadané vlastnícke vzťahy  
-  nejednotné názory občanov obce 
- ľahostajnosť a pohodlnosť ľudí, apatia 
- neveria, že sa dá vyriešiť Rybník (Povodie Slanej, 
obec, rybársky zväz) 
- nezamestnanosť  
 

 

Zápis z verejného stretnutia k príprave stratégie MAS MALOHONT 2014 - 2020 
 

Vyšný Skálnik 4.12.2014 


